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Referat Generalforsamling ”Grundejerforeningen Lupinmarken ”,  for  år 2023. 

 

Mandag den 22. april 2024  kl. 19.00.  

 
1. Henrik Andersen valgtes til ordstyrer. 

Der var fremmødt 11 husstande incl. bestyrelsen. 

 

2. Bestyrelsen beretning! Se vedhæftede!  

 Kommentarer til beretning: Fremmødte ønskede, at der skulle opsættes et skilt ved legepladsen, 

som orienterede om, at grundet nye affalds regler, var affaldssækken fjernet fra legeplads området 

– og at affald derfor fremover skal medtages!      

  

 

3. Henrik Eriksen gennemgik regnskabet samt budget. Der var ingen kommentarer til regnskabet 

og budget for år 2024. 

      Der overføres 129.000 kr til vejfonden. 

 

      Punkt 3 og 5 blev slået sammen. 

       

6. Bestyrelses medlem K.E. Kvist Nielsen blev genvalgt. Kim Dybdal blev valgt ind i stedet for 

Henrik Andersen, som ikke ønskede genvalg.  

      

Suppleant Jan Pedersen, Lupinmarken 93 blev genvalgt.  

 

7. Heidi Møller fra Lupinmarken 39 - blev genvalgt.   

 

 

8. Cykelstien, der munder ud i Agerlandsvej ved den nederste ud-/indkørsel, skal i vinter sæsonen 

bekæmpes ekstra mod glat føre, idet denne ofte hurtig bliver meget glat! 

Ved samme ud-/indkørsel dannes der ofte ifbm. med meget nedbør en stor ”sø”, -  hovedsagelig 

ude på Agerlandsvej. Dette er meget generende. En beboer har gentagne gange rettet 

henvendelse til vejmyndighederne, - dog uden resultat. Bestyrelsen vil på vegne af grundejerne 

prøve at rette en henvendelse!  

Der vil på et tidspunkt blive en ”officiel” indvielse af vores nyrenoverede legeplads. I vil høre 

nærmere! 

 
Tak for et godt og konstruktivt møde, med et godt engagement fra fremmødte! 

 

På bestyrelsens vegne. 

 

Knud E. Kvist Nielsen 

Referent 
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